
Zápis ze 3. jednání Komise kultury ze dne 25. 9. 2023 

 

 

 

Místo konání: radnice, zasedací místnost ve 3. patře 

Zahájení jednání: 17:00 

Ukončení jednání: 19:00 

Přítomni: Burešová, Harvan, Kadrnožková, Končinská, Koutský, Pokorný, Rothová, Spěšná, 

Špalková – Kuželová, Vagenknechtová 

Hosté: Vaňková 

Nepřítomni: Bel, Klich, (omluveni) 

Je přítomna nadpoloviční většina členů, komise je usnášeníschopná. 

 

 

 

 

 

Návrh programu:  

 

1. Úvod, schválení programu 

 

2. Zhodnocení letních akcí: 

a) Muzejní noc – 26/5 

b) Dětský den – 3/6 

c) Uhříněveský bigbít – 17/6 

d) Den skateboardingu – 21/6 

e) Letní kino – 6/8, 13/8, 20/8 

f) Městské slavnosti/ Den draka – 16/9 

g) akce externistů – Akordum – jarní koncert  

 

3. Seznámení s následujícími akcemi 

a) Augrina musica  

b) Venkovní tematické stezky 

c)  Pouť 

d) Advent – Rozsvěcení stromečku – 3/12, Setkání s Mikulášem – 5/12, Vánoční jarmark – 

9/12, Živý betlém - 17/12, Vytrubování z věže kostela – 24/12 

e) akce externistů – Stezka zbloudilých duší 3/11 (DS Ucho), Adventní koncert Richard 

Pachman a Dita Hořínková - 10/12 (OSU), Rybova mše - 26/12 (OSU) 

 

4. Plán zimních a jarních akcí  

a) Masopust 



b) Velikonoční jarmark 

c) Stavění májky a Čarodějnice – 30/4 

d) akce externistů - Karnevalový průvod, Maškarní zábava  

 

5. Různé, závěr (dojednání dalšího termínu komise) 

 

 

 

 

 

 

1. Úvod, schválení programu 

 

Usnesení: 

Kulturní komise schvaluje přítomnost hostů. 

Návrh byl přijat.  

 

Usnesení: 

Kulturní komise schvaluje program. 

Návrh byl přijat. 

 

 

 

2. Zhodnocení letních akcí: 

 

a) Muzejní noc – 26/5 – Akce byla hodnocena kladně. Byl diskutován jiný vhodnější termín 

pro konání muzejní noci (čtvrtek). Nakonec se dospělo k závěru, že pátek je vyhovující.  

b) Dětský den – 3/6 – Velice kladně hodnoceno. Drobná výtka byla ke zvolenému 

občerstvení, které bylo dražší, což bylo již na další akci MČ řešeno jinak. Špatné ozvučení 

Zlobidel nebylo vinou organizátora, ale bohužel nekvalitními podklady od účinkujících. 

Příští Dětský den by mohl být koncipován jako „sportovní“. Organizátoři budou rádi za různá 

doporučení nejen na sportovní aktivity, ale také na hlavního interpreta pro „teens“. 

c) Uhříněveský bigbít – 17/6 – Bigbít bude i v příštím roce. Komise je s tímto v souladu. 

Bohužel nám počasí nepřálo a kvůli silnému dešti byl areál velice rozbahněný. Pokud možno, 

příště se pokusit udělat maximum a připravit areál skateparku i pro případ většího deště. Příště 

zvolit jiný termín, než bývá Kolovratský parník (předběžně bude nejvhodnější termín 15.6. 

nebo 22.6.). 

d) Den skateboardingu – 21/6 - Otevření skateparku byla akce jednorázová. Návštěvníci byli 

spokojení. Největším úskalím bylo zajistit bezpečnost v areálu skateparku (přesvědčit děti o 

nutnosti nosit helmu). Slavnostní otevření se povedlo. 

e) Letní kino – 6/8, 13/8, 20/8 – Návštěvnost letních kin neodpovídá vysokým nákladům a 

práci vynaložené ze strany pořadatelů. Pro rok 2024 zvážíme možnost jiné aktivity, např. 



malý filmový festival na podzim (případně jiné). Námět předložil Dan Harvan a nabídl se i 

pomoci, stejně jako Monika Kadrnožková. 

f) Městské slavnosti/ Den draka – 16/9 – Komise akci hodnotila velice kladně. Stejně tak 

kladný byl i ohlas návštěvníků. Hodnotili skvělý výběr interpretů i aktivit pro děti. Akce byla 

i organizačně skvěle uchopena. Poděkování patří i DS UCHO za krásné představení. Do 

budoucna bude akce uváděna pod názvem Městské slavnosti. 

g) Akce externistů: 

Koncert Akordum – 22/4 – paní Mašindová prostřednictvím e-mailu informovala o tom, že 

barokní koncert z letošního jara (Vivaldiho Gloria), který MČ Praha 22 spolufinancovala, 

byla úspěšná akce s vysokou návštěvností. Pro příští rok by rádi získali podporu nejen pro 

jarní, ale i podzimní výroční koncert (10 let od založení). Podzimní koncert však již tradičně 

zajišťuje Augrina musica. Předsedkyně komise byla vyzvána, aby napsala paní Mašindové 

z Akorda, aby o podporu požádali standardně prostřednictvím grantové výzvy MČ Praha 22. 

Předsedkyně KK rovněž informovala členy o akcích Akorda v Uhříněvsi. 

Hasičská stezka (23/9 SDH Uhříněves) – Dan Harvan komisi sdělil, že návštěvnost byla nižší, 

ale zase nebyly fronty, tudíž návštěvníci, kteří přišli, si akci opravdu užili. Akce byla tentokrát 

se vstupným. 

 

 

 

 

3. Seznámení s následujícími akcemi 

 

a) Augrina musica – 31/10 

 

b) Venkovní tematické stezky – MČ podle personálních kapacit připraví adventní stezku. 

 

c)  Pouť – Uhříněveskou pouť již nepořádá OSU ani MČ Praha 22. Členové komise byli v létě 

dotázáni předsedkyní kulturní komise (přes e-mail), zda pouť (ne s duchovním rozměrem, ale 

kolotoče a atrakce) v Uhříněvsi doporučují. Až na Moniku Kadrnožkovou všichni členové 

komise s poutí v této podobě pro letošní rok souhlasili. Rada MČ Praha 22 nabídla panu 

Beckovi pronájem náměstí před radnicí za 30 000 Kč (5 000 Kč/ den) s přihlédnutím 

k dlouholeté tradici (poslední štace kolotočářů před zimou) na Praze 22. Pan Beck však za 

tuto sumu požaduje jednou tak velké prostory. Členové komise se shodli na tom, že tento 

požadavek je pro MČ již velmi zatěžující. Pokud pak Beck nebude souhlasit s původní 

variantou (30 000 Kč), pouť se neuskuteční.  

 

d) Advent – Teprve se připravuje program. Pojetí zůstává klasické:  

Rozsvěcení stromečku – 3/12  

Setkání s Mikulášem – 5/12 – Opět se zapojí DS Ucho. Bude využito plátno z fotokoutku 

z Městských slavností. 

Vánoční jarmark – 9/12 – Program se připravuje. 



Živý betlém - 17/12 – Opět v podání DS Ucho (žádá o finanční podporu na akci od MČ). 

Vytrubování z věže kostela – 24/12 

 

e) Akce externistů:  

Stezka zbloudilých duší 3/11 (DS Ucho) – DS Ucho požádá MČ Praha 22 o finanční podporu 

této akce (na perníčky, svíčky apod.). Stezka má svou tradici a je velice oblíbená. 

Adventní koncert Richard Pachman a Dita Hořínková - 10/12 (OSU) 

Rybova mše - 26/12 (OSU) – J. Rothová koncert v kostele pochválila. Atmosféra je 

nezaměnitelná a k vánoční atmosféře jednoznačně patří. 

 

 

 

4. Plán zimních a jarních akcí  

a) Masopust – Vrátí se opět ke karnevalu v divadle. Průvod byl pořádán pouze v době 

pandemie, jinak býval tradičně karneval uvnitř. 

 

Podrobnosti dalších jarních akcí budou diskutovány až na příštím zasedání komise. 

   

b) Velikonoční jarmark 

c) Stavění májky a Čarodějnice – 30/4 

d) Akce externistů - Karnevalový průvod, Maškarní zábava  

 

 

 

5. Různé, závěr (dojednání dalšího termínu komise) 

DS Ucho žádá informaci o termínu kulturní akce Dětský den 2024, protože v roce 2023 se ve 

stejný den konala akce PO-PO- LES, což není ideální stav. MČ Praha 22 by ráda DD 

uspořádala v sobotu 1. 6. 2024. Až bude znám termín PO-PO-LESu, bude Veronika Špalková 

– Kuželová za DS Ucho informovat MČ. 

 

J. Rothová sdělila, že Chodovská tvrz žádá MČ Praha 22 o spolupráci v rámci kultury. E-mail 

bude přeposlán P. Vaňkové, která nově zaštituje kulturu a H. Vagenknechtové k pročtení a 

možnosti reagovat. 

 

Na facebookových stránkách proběhla diskuze nad finančními odměnami členů jednotlivých 

komisí. H. Vagenknechtová se na komisi zmínila o užitečnosti Alice Končinské. Organizátoři 

akcí MČ Praha 22 potvrdili pracovní nasazení předsedkyně kulturní komise a její zapojení se 

do organizace stezky na Velikonočním jarmarku, do akce Muzejní noc a Městské slavnosti.  

 

DS Ucho nabídlo zapůjčení kostýmů na některé akce MČ Praha 22. 



 

Dřevěný Betlém před radnicí se i letos rozšíří o další postavy. 

 

 

 

 

Příští termín Kulturní komise: 20.11. 2023 od 17:30 

 

 

 

 

Zapsala Hana Spěšná 

tajemnice 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřila Alice Končinská 

předsedkyně 


